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Besvarelse af spørgsmål nr. 298 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 298 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 25. november 2021. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex 

Vanopslagh (LA).  

 

 

 

Nick Hækkerup 

/ 

               Rasmus Krogh Pedersen 
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Spørgsmål nr. 298 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil justitsministeren i forlængelse af besvarelsen af REU alm. 

del - spørgsmål 240 vurdere, om den manglende journalisering 

er i overensstemmelse med offentlighedslovens journaliserings-

pligt?” 

 

Svar: 

 

Der kan henvises til Justitsministeriets besvarelse af 1. november 2021 af 

spørgsmål nr. 110 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, hvori der er rede-

gjort for reglerne om journalisering af SMS-beskeder.  

 

I den konkrete vurdering af, om en SMS-besked skal journaliseres indgår 

bl.a. det nærmere indhold af SMS-beskeden, karakteren af den sag, som 

SMS-beskeden vedrører, og indholdet af det øvrige materiale, der er jour-

naliseret på sagen, herunder om oplysningerne i SMS-beskeden indgår i an-

dre sagsakter. Justitsministeriet ønsker bl.a. derfor ikke som led i besvarel-

sen af et spørgsmål fra Folketinget at forholde sig til, om konkrete SMS-

beskeder burde have været journaliseret. Det er dog naturligvis vigtigt, at 

myndigheder, herunder Justitsministeriet, har fokus på korrekt journalise-

ring, men det kan ikke udelukkes, at der undervejs i håndteringen af coro-

nakrisen kan være eksempler på materiale, der ikke er blevet journaliseret 

korrekt. 
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